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8. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER  

 

Odgovor na podani pobudi članice občinskega sveta Oletič Svetlane: 

 glede postavitve table za MKC 

Predlog za postavitev smerokaza za MKC Ljutomer ob državni cesti  št. št. R1-230, odsek 1309, je 

umeščen v Načrt za postavitev turistične in druge obvestilne signalizacije.  

Po ogledu terena s strani Direkcije za ceste, je bila oddana tudi vloga za samo postavitev. Postavitev 

turistične in druge signalizacije ob državni cesti  št. št. R1-230 na odsekih 1309 in 1310 bo 

realizirana predvidimo do konca leta 2023.  

 

Pripravila: 

Bojana Babič Škrlec, višja svetovalka  

 

 glede organiziranja božičnega sejma 

Decembrsko dogajanje na osrednjem ljutomerskem trgu bo med drugim popestrila Božična tržnica, 

kjer bo vsako soboto v mesecu decembru med 8. in 12. uro vsem obiskovalcem na voljo ponudba 

lokalnih ponudnikov, javnih zavodov, društev in drugih organizacij. 

 

Pripravila: 

Bojana Babič Škrlec, višja svetovalka  

 

Odgovor na podani pobudi člana občinskega sveta Karba Dejana: 

 glede namestitve AED na stavbo gasilskega doma v Radomerju 

Zdravstveni dom Ljutomer smo seznanili s predlogom, da bi se obstoječi AED, ki se nahaja na 

nekdanjem Kmečkemu turizmu Belec v Železnih Dverih, preselil na zgradbo Gasilskega doma 

Radomerje in zaprosili za stališče. Prejeli smo odgovor, da v kolikor bi se namestil AED v 

Radomerju, da bi tega drugega , ki je trenutno v Železnih Dverih, bilo smiselno prestaviti nekam 

više proti Jeruzalemu (ali pa v sam Jeruzalem). Predlog je bil obrazložen tako, da bi se s 

premestitvijo obstoječega AED v Radomerje, zmanjšala dostopnost do aparata iz krajev Jeruzalem, 

Cuber in Plešivica, kar ne bi bilo optimalno. Pridobili bi sivo cono, kjer dostopnost do AED ni v 

pravočasnem dosegu.  

Predlog zavoda je , da se namesti v Radomerju nov AED in se ta iz kraja Železne Dveri prenese v 

Jeruzalem. 

Aktivnosti za nabavo novega AED za Radomerje so že v teku in jih pelje Športno društvo Stari 

hrast, o selitvi obstoječega AED iz Železnih Dveri v Jeruzalem pa še ni odločeno. 

 

Pripravila 

Karmen Lah, višja svetovalka  

 

 glede znižanja nadomestila za stavbno zemljišče 

Področje NUSZ ureja Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Ljutomer 

(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 50/2017; Uradno glasilo slovenskih občin, št. 69/2020). Po 

odloku imamo v občini Ljutomer 4 območja, na katerih se plačuje nadomestilo. Območje KS Cven 

sodi v tretje območje. V kolikor bi želeli v KS Cven znižati višino odmere NUSZ, bi morali znižati 

število točk za celotno tretje območje. To pomeni, da se odmera ne zniža samo v KS Cven, ampak v 

celotnem tretjem območju po celotni občini – tudi v  Babincih, Noršincih pri Ljutomeru, Spodnjem 
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Kamenščaku, Podgradju, Stročji Vasi, Pristavi, Radomerju, Mali Nedelji, Branoslavcih, 

Cezanjevcih, Grlavi, Krištancih in Šalincih. 

V skladu s sistemskimi priporočili, ki so jih izdala MOP, MF in MJU leta 2016 »sistem NUSZ ni 

ukrep socialne politike, pač pa primarno orodje za pridobivanje lastnih finančnih prihodkov občin. 

Občine naj za razbremenitev določenih kategorij prebivalcev, vrst stavb ali zemljišč, v kolikor 

oprostitev plačevanja NUSZ ne izhaja iz obstoječih zakonskih določb, uporabijo druge (npr. 

socialne ali prostorske) mehanizme. Občine oprostitev ne smejo določati mimo pravnih podlag 

oziroma zakonsko določenih oprostitev z občinskimi odloki ne smejo zmanjševati ali celo ukiniti.« 

 

Pripravila 

Karmen Pulko, višja svetovalka  

 

 

 

 

 


